



Email: info@gogotours.ca office@gogotours.ca Office: +1-905-597 8696 WhatsApp: +1 437-4276866 微信 ID: Gogotours-help
A2, 550 Highway 7 East, Richmond Hill, Ontario, Canada L4B 3Z4 時代廣場 Mon-Sat 10am-6pm, Sunday & Holiday Close

Payment methods 付款方式

1: Pay at Gogo Office Gogo 辦公室付款

You can directly pay at Gogo office. We accept personal Cheque, Cash, Debit card or Credit cards*.

Cheque payable to: **GOGO TOURS LTD.,** 公司辦公室接受個人支票，現金，銀行卡和信用卡付款*。

2: Direct Deposit to Bank of Montreal BOM 銀行直接付款

You can directly deposit at any Bank of Montreal branch with Cheque payable to: **GOGO TOURS LTD.,** and/or Cash.

Gogo Tours' account number is 3954-1998-852. Please email the bank receipt to info@gogotours.ca by indicating your invoice number for existing booking. (For new booking, need your passport name, tour name or code & departure date) .

滿地可銀行可以接收支票和現金。**Gogo Tours 的賬戶號碼 3954 – 1998 - 852。**發送銀行的存款憑證給郵件 info@gogotours.ca 需要親自手寫 invoice 單據號碼 (新的訂單，需要手寫 護照名字，團名字和出發日期)。

3: INTERAC E-TRANSFER/Email transfer Within Canada 加拿大境內電子郵件轉賬 (BMO,RBC,CIBC, TD)

INTERAC E-TRANSFER or usually called Email transfer. Send payment to pay@gogotours.ca with invoice number on final payment, new booking only need passport name, tour name & departure date, also email and cellphone number.

加拿大境內使用電子郵件轉賬，發送到 pay@gogotours.ca 如果是交尾款請註明 invoice 號碼，如果是新的訂單，需要和護照一樣的姓，名，團名和出發日期，還有你的聯絡方式)

4: Credit card 信用卡(Visa, MasterCard and American Express)

All price was cash discounted. If you pay with credit card need pay original price. Also have to be paid 30 days before departure date. For Visa and MasterCard need 3 % differences apply. For American Express need 3 % differences apply. 團費價格是現金特價。如果使用信用卡付款。Visa, MasterCard 信用卡需要 3 % 的差價。American Express 信用卡需要 3 % 的差價。並且在出發前 30 日以內不接受信用卡付款
需要如下的文件證明：

1) A photo copy of card holder's photo ID – Driver Licenses or Passport. Card holder has to travel in the same tour. 信用卡持卡人的駕照或護照 COPY，持卡人必須是參加同一團的客人。

2) A completed and dated Credit Card Authorization Form signed by credit card holder.

Next Page is credit card Authorization Form. 下一頁是信用卡授權書

3) Send by email to: info@gogotours.ca, 請發送郵件給 info@gogotours.ca

5: Bank Wire Transfer from outside of Canada 境外銀行電匯 CAD\$加元

Wire Payments in Canadian funds need to pay Extra CAD\$25 Fee. 加元銀行電匯總金額需要再付 **CAD\$25** 的手續費

Beneficiary's Bank: Bank of Montreal

Bank address: 291 Spadina Ave., Toronto, Ontario, CANADA M5T 2E6

Swift Code: BOFMCAM2 (注意：這個是總行地址和上面的分行地址不同，沒有問題，請選擇繼續)

Beneficiary Bank Number : 001

Beneficiary Transit Number : 39542 (some bank need 9 digits transit number is: 000139542)

Beneficiary Account Number: 3954 1998 852 Beneficiary's Name: GOGO TOURS LTD.,

Address : A2, 550 Highway 7 East, Richmond Hill, Ontario, Canada L4B 3Z4

****Note:**For funds coming from Europe, the IBAN code is the same as the transit number and bank account number of the account to be credited (without spaces or dashes)



Email: info@gogotours.ca office@gogotours.ca Office: +1-905-597 8696 WhatsApp: +1 437-4276866 微信 ID: Gogotours-help
A2, 550 Highway 7 East, Richmond Hill, Ontario, Canada L4B 3Z4 時代廣場 Mon-Sat 10am-6pm, Sunday & Holiday Close

All price was cash discounted. If you pay with credit card need pay original price. Also have to be paid 30 days before departure date. For Visa and MasterCard need 3 % differences apply. For American Express need 3 % differences apply.

團費價格是現金特價。如果使用信用卡付款。Visa, MasterCard 信用卡需要 3 % 的差價。American Express 信用卡需要 3 % 的差價。並且在出發前 30 日以內不接受信用卡付款。查詢電話 +1-905-597 8696。

需要提供以下證明文件:

- 1) A photo copy of card holder's photo ID – Driver Licenses or Passport. Card holder has to travel in the same tour.
信用卡持卡人的駕照或護照 COPY, 持卡人必須是參加同一團的客人。
- 2) A completed and dated Credit Card Authorization Form signed by credit card holder.
- 3) Send by email to: info@gogotours.ca, 請發送郵件給 info@gogotours.ca

信用卡授權書 CREDIT CARD AUTHORIZATION FORM

In lieu of my credit card imprint, I, _____ here by authorize GOGO TOURS to make charges as the following:

GOGO Invoice Number 單據號碼: GO-_____ (如果未有此號碼, 請填寫此團名稱和出發日期即可) _____

CREDIT CARD type 信用卡種類: Visa Card _____ Master Card _____ American Express _____

Credit Card Number 信用卡號碼: _____

Card Holder Name 持卡人名稱: _____ (必須參加本團, 名字要完全一樣)

Billing Address 信用卡帳單地址: _____

Expiration Date 到期日: _____ Security Code (信用卡安全號): _____

Amount CAD\$ _____ + Surcharge (3 %) CAD\$ _____ = Total 總金額 CAD\$ _____

Card Holder's Signature: _____

持卡人簽名 (必須和信用卡上簽名一樣)

Date: (mm / dd / yyyy) _____

Please note: all credit card surcharges are non-refundable, we can only refund the amount with surcharge deducted. 請注意: 所有信用卡附加費均不可退還, 我們只能退還扣除附加費的金額。